

Dear Parents of Students in G 4&5,

We would like to inform you that we will be taking the students of **Grade 4&5** on a field trip to **3D Blacklight Minigolf**, as per the following table:

	Grade	Date
1	5E and 5F	18/09/2023
2	5A, 4C and 4A	19/09/2023
3	5B, 4D and 4B	20/09/2023

If you would like your child to participate, please sign the acknowledgement slip below and send it along with **the amount of 125 AED** (includes entrance fee, transportation and VAT) in a sealed envelope with the student's name written on it to the class teacher by Thursday, **14th of September 2023**.

Note:

- **Fees are non-refundable.**
- We will leave at **08:30 am** and come back to school at **12:00 pm**
- **Students who are participating in the trip should bring an adequate healthy meal and a bottle of water along with them, as they will have their breakfast at school before heading to 3D Blacklight Minigolf.**
- **All students need to wear PE uniforms during the trip.**
- **The entire location of (3D Blacklight Minigolf) is air conditioned.**
- Students will play minigolf with 3D glasses on, under Blacklight, with different themed rooms.
- **Participation is optional.**
- The dismissal time for the students heading to their homes will be at **regular dismissal time.**

Kind Regards,

Elementary section



Acknowledgement Slip for letter with Ref: #E02-23, dated 12/09/2023.

- Allow my child to go to **3D Blacklight Minigolf** and I have enclosed 125 AED.
- Do Not allow my child to go to **3D Blacklight Minigolf**.

Parent's name: _____ Mobile: _____

Parent's Signature: _____ Emergency No: _____

GREENWOOD INTERNATIONAL SCHOOL

مدرسة جرين وود إنترناشيونال

السادة أولياء أمور طلاب الصفوف الرابع والخامس الكرام،

نود أن نحيطكم علماً بأن المدرسة ستقوم باصطحاب طلاب وطالبات الصفوف الرابع والخامس الابتدائي إلى بلاك لايت ميني جولف ثلاثي الأبعاد في منطقة جي بي ار وذلك وفق الجدول التالي:

تاريخ الرحلة	الصف	
2023/09/18	الصف الخامس (E,F)	1
2023/09/19	الصف الخامس A والصف الرابع (A,C)	2
2023/09/20	الصف الخامس B والصف الرابع (B,D)	3

إذا رغبتم بأن يشارك طفلكم في هذه الرحلة، الرجاء توقيع إقرار الموافقة أدناه وإرساله مع مبلغ 125 درهماً (شامل رسوم الدخول والمواصلات وضريبة القيمة المضافة) في ظرف عليه اسم الطالب معنون إلى معلمة الصف بموعد أقصاه يوم الخميس الموافق 2023/09/14.

ملاحظات:

- الرسوم المدفوعة غير قابلة للاسترجاع.
 - ستغادر باصات الرحلة المدرسة الساعة 08:30 صباحاً في حين أن العودة إلى المدرسة ستكون الساعة 12:00 ظهراً.
 - يتوجب على الطلاب المشاركين في الرحلة إحضار وجبة طعام صحية بالإضافة إلى قارورة مياه للشرب، حيث أنهم سيتناولون وجبة الإفطار في المدرسة قبل الإنطلاق.
 - الحضور بملابس الرياضة يوم الرحلة.
 - يرجى ملاحظة أن موقع الرحلة مغلق ومكيف.
 - سيلعب الأطفال لعبة الجولف المصغر باستخدام نظارات ثلاثية الأبعاد في الظلام ضمن غرف بأنماط مختلفة.
 - المشاركة في الرحلة (اختيارية).
 - وقت انصراف الطلبة لمنزلهم سيكون وقت انصراف الطلاب المعتاد.
- مع التحية

مدرسة جرين وود إنترناشيونال
GREENWOOD INTERNATIONAL SCHOOL

قسم المرحلة الابتدائية

إقرار موافقة على الرسالة بمرجع Ref:#E02-23 بتاريخ 2023/09/12

أنا، ولي أمر الطالب/ة: _____ في الصف _____

أسمح لابني/ ابنتي بالذهاب في الرحلة المدرسية إلى "بلاك لايت ميني جولف ثلاثي الأبعاد"، مرفقاً مبلغ 125 درهماً.

لا أسمح لابني/ ابنتي بالذهاب في الرحلة المدرسية إلى "بلاك لايت ميني جولف ثلاثي الأبعاد".

اسم ولي الأمر: _____ المتحرك: _____

توقيع ولي الأمر: _____ رقم الطوارئ: _____